
 

 

2. setkání Řídícího výboru projektu 
Místní akční plán rozvoje vzdělávání IV pro ORP Lipník nad Bečvou 

 
 

ZÁPIS 
 

Datum:  19.11.2024 
 
Čas konání: 14:00-15:30 
 
Místo:  zasedací místnost MAS MORAVSKÁ BRÁNA, z.s., Bratrská 358, Lipník nad Bečvou 
 
Přítomni: viz. Prezenční listina 
 
Další setkání ŘV: květen/červen 2025 
Body programu:  

1. Úvodní slovo;  

2. Představení pokroku v projektu „Místní akční plán rozvoje vzdělávání IV pro ORP Lipník nad Bečvou“ 

– realizované a plánované aktivity; přehled financování, přehled plnění indikátorů. 

3. Evaluace – seznámení a diskuse k evaluačním aktivitám projektu, přehled zpětné vazby 

z uskutečněných aktivit, problematika kontaktů do evaluace na děti a žáky.  

4. SR, Priority a cíle MAP a Dokument MAP – diskuse o aktualizaci/neaktualizaci, zapojení do MAP V; 

5. Diskuse – různé; 

6. Závěr. 

Průběh: 
1. Manažerka pro MAP IV paní Kamelandrová přivítala přítomné a představila jednotlivé body 

programu. Jako zapisovatel byla určení Bc. Lenka Zavadilová, DiS, členka RT, jako ověřovatel zápisu 

byla určena Mgr. Libuše Blumová, členka ŘV.  

2. Paní Kamelandrová seznámila přítomné s pokrokem v realizaci projektu MAP IV - s aktivitami, které 

již proběhly nebo které jsou naplánovány příštích několika měsících. Finanční manažerka předložila 

tabulky čerpání finančních prostředků projektu MAP. ŘV prošel jednotlivé položky, které 

odpovídají plánu.  

Manažerka pro financování společně s manažerkou pro implementaci, pí Zavadilovou, předložily 

členům ŘV závěr z jednání PS ze září, kdy byl diskutován a schválen finanční plán na aktivitu 

„Leadership pro ředitele školek a škol“. Program je velmi intenzivní – několik cyklů, které se skládají 

z více denních workshopů, pozorování, rozhovorů atd. Program pro ředitele vyčerpá celou alokaci 

plánovanou na tuto aktivitu. Modul pro pedagogy tedy z původně plánované částky nebude možné 

uhradit. Členové ŘV souhlasí se závěry členů PS, že nemá smysl tříštit finance mezi modul pro 

ředitele a pedagogy. Jako smysluplnější se jeví realizovat v MAP IV jeden intenzivní modul = pro 

ředitele, následně v MAP V pak intenzivní modul pro pedagogy, pokud o aktivitu bude zájem. RT 

informoval přítomné, že v tabulce Přehled výstupů klíčových aktivit je u této aktivity nastavená 

hodnota „počet realizací“: 6. Modul pro ředitele byl společně s lektorkou nastaven tematicky tak, 

že počet realizací aktivity bude odpovídat počtu nastavených realizací v projektové žádosti (cykly, 

samostatné workshopy). Není tedy třeba žádat o změnu. 



 

 

Manažerka pro implementaci informovala členy ŘV také o implementační aktivitě Preventivní 

programy pro rovné příležitosti pro žáky ZŠ, kdy je na jaro 2025 naplánována velká akce v podobě 

REVOLUTIN TRAIN = protidrogový vlak. Jedná se o komplexně zpracovaný program prevence 

rizikového chování - užívání návykových látek a s ním spojená prekriminalita/kriminalita dětí a 

mladistvých. Program je finančně náročný, nicméně toto téma bylo PS pro rovné příležitosti 

vyhodnoceno jako velmi vhodné k zařazení. Akce se zúčastní všechny školy z území (žáci 

odpovídající věku vhodného pro tuto aktivitu) a bude dobré akci podpořit i ze strany obcí. Rozpis 

tříd z jednotlivých škol je koordinován RT a dodavatelem služby. V případě časových možností bude 

program nabídnut i veřejnosti. Vše bude postupně upřesňováno.  

Tabulka čerpání rozpočtu MAP IV je průběžně doplňována. 

3. Evaluace – manažerka MAP pí Kamelandrová prošla s přítomnými evaluační plán projektu, 

předložila přehled realizovaných evaluačních aktivit, sesbíraná data z proběhnutých 

aktivit, harmonogram a závěry z konzultací s evaluátorem projektu, k tomu proběhla 

krátká diskuse. Projekt má za cíl sledovat dopad na jednotlivé CS. U některých CS se dopad 

z uskutečněných aktivit zjišťuje lépe, jinde je to složitější, např. u dětí a žáků či u rodičů. 

Jednorázové vzdělávací akce sledují výsledek – zpětnou vazbu po akci, při dlouhodobější 

práci s určitou skupinou se dobře zjišťuje jak výsledek po každé akci, tak na závěr 

dlouhodobější práce s CS dopad. Velmi dobrým příkladem je třeba aktivita „Leadership pro 

ředitele“. Manažerky informovaly ŘV o povinnosti vyplňovat kontakty na účastníky akcí pro 

potřeby evaluace projektu. Problém nastává u uvádění emailových adres dětí a žáků. Školy 

žákům zřizují emailové adresy pouze pro přihlašování do školních systémů, ne pro 

používání emailových schránek pro komunikaci. Soukromé emailové adresy žáků škola 

neshromažďuje. Následovala diskuse k tématu, výměna zkušeností, podněty. Členové ŘV 

byli informování o výsledku diskuse k tématu z PS, kdy školy na děti a žáky ve většině případů 

nebudou poskytovat emailové adresy pro potřeby evaluace výzvy MAP, protože tyto emailové 

adresy používají žáci pouze pro přihlašování do školních systémů, ne pro komunikaci. Školy 

dodávají pro potřeby projektu jmenné seznamy dětí a žáků. 

4. Projektová manažerka pí Kamelandrová otevřela diskusi k aktualizaci SR, Prioritám a cílům MAP a 

k Dokumentu MAP. Diskuse vycházela z naposledy schváleného SR, Priorit a cílů a Dokumentu 

MAP. Přítomní se shodli, že Vize, Priority a strategické cíle jsou nastaveny vhodně a v tuto chvíli je 

není třeba měnit. V průběhu projektu bude toto znovu diskutováno a případně aktualizováno. SR 

a Dokument MAP jsou živé dokumenty, dle potřeby se upravují a takto je to v každé verzi také 

označeno. Návrh o ponechání současné Vize, Priorit a cílů MAP byl předložen také PS, které se také 

shodly, že není potřeba aktualizovat. Analytická část Dokumentu MAP je RT průběžně upravována 

a předkládána PS a ŘV, prochází konzultačním procesem. Závěrečná verze bude předložena v ZZoR. 

Manažerka, pí Kamelandrová, přítomné informovala o výzvě na MAP V, která by měla být 

vyhlášena v červnu 2025. Přítomní se vyjádřili kladně k zapojení do pokračování projektu. 

Diskutována byla i možná témata, kterými by se nový projekt mohl zabývat. RT bude se školami 

intenzivně komunikovat během následujících 6 měsíců, připraví podklady, bude jednat s nositelem 

projektu o možnosti zapojení.  

5. Jednotliví členové ŘV diskutovali mezi sebou a sdíleli příklady dobré praxe.  



 

 

6. Paní Kamelandrová poděkovala přítomným za pozornost. Další ŘV proběhne pravděpodobně v 

termínu květen/červen 2025 z důvodu projednání zapojení do MAP V a projednání dokumentace, 

která je nutná k podání červnové ZoR a žádosti o podporu na MAP V. 

 

Zapsala: Bc. Lenka Zavadilová, DiS. 

Zápis ověřila: Mgr. Libuše Blumová 


